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Referat af ordinært bestyrelsesmøde den 26. august 2023 

hos formanden.  

Afbud fra kasserer. 

 

 

Siden sidste møde. 

Loggen gennemgået. 

 

Regnskabet. 

Den nye metode for opkrævning af kontingent har fungeret tilfredsstillende. 

Efter ordinær betalingsfrist er der udsendt 26 påmindelser om manglende 

betaling, heraf 9 rykkere og til sidst 4 varsler om inkasso. Alle kontingenter er 

nu betalt. Der udestår dog enkelte restancer på rykkergebyr. 

 

Vedligeholdelse af grønne områder. 

-Parceller, der har fået besked på at klippe græs og/eller beskære be- plantning, 

har gennemført opgaven. 

-Bræmmen foran Storemosen og paddehullet er blevet klippet. 

-Klipning af græsset udfor Mosedalen 60-62 og mellem Mosedalen 82 og 

Ålborgvej 18 er endelig gennemført. 

-Gangsti mellem Mosedalen 50 og 52 er genåbnet. 

-Aroniabuske ud til Fruekildevej er luget for uønsket vækst, som er opstået 

siden plantning i maj 2020. 

-Ved sidste storm er væltet et træ i beplantningen mellem Højdedraget og 

Mosedalen. Der er truffet aftale om beskæring og bortskaffelse. 

-Der er opstillet 3 bord/bænkesæt. Et på arealet bag Lillemosen, et på 

udsigtsarealet mod nord og udskiftning af det oprindelige bord på fællesarealet 

mellem Østkildevej og Højdedraget. Stamme ved udsigten samt mellem 

Østkildevej og Mosedalen fjernes permanent. Stamme syd for Storemosen samt 

stol nord for Storemosen udskiftes til en bænk. 

 

Der har været afholdt møde med Vordingborg Kommune vedrørende vores 

høringssvar om vandindvindingstilladelse til Bogø Vandværk. Der udestår stadig 

tinglysning og sikring af boringen. Foreningen har lavet til forslag til , hvordan 

vi kommer videre i processen 

 

Der er repareret rabatter på stikvejen efter endt byggeri på Mosedalen 52. 

 

 

Indkomne forslag. 

Vedtægterne har ikke været ændret i mange år, hvorfor der er behov for justeringer og 

præciseringer, så de bliver mere tidssvarende. Bestyrelse har gennemgået vedtægterne 

og har lavet et forslag til vedtægtsændringer. 

Forslaget er tilgængeligt på foreningens hjemmeside. 

 

Eventuelt. 

Forside på foreningens hjemmeside er moderniseret. 

I samme hjemmeside fremgår oversigt over, hvor vore medlemmer kan plukke 
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diverse bær og frugter. 

-Der har været kontrolbesøg fra Økologisk Forening, hvorfra vi får tilskud som 

økologisk Landbruger. Der er udfordringer omkring areal, der gives tilskud til, og 

antal af stier. Der udføres en plan for stiføring, hvori indgår etablering af ny 

stiføring, flytning af stier samt sløjfning af eksisterende stier. 

 

Ref. Steffen. 


